
Zápis 
  

z 25. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha dne 16. března 2010 
  

Přítomno dle prezenční listiny: 18 
  
Omluveni: doc. Poustka, RNDr. Sajdl, J. Káňa, I. Složilová 
Hosté: doc. Koubek, Ing. Chválná, doc. Pospíšil, doc. Bartovský 
  
Úvodem předsedkyně AS předložila program jednání, který senát schválil. 
  
Program:  
l. Pravidla  pro ubytování studentů 2010/2011 
2. Různé 
a) podklady pro projednání rozpočtu VŠCHT 2010 
b) návrh prof. Leitnera na odměňování za publikační činnost 
c) komentář k materiálu “Sexuální obtěžování na VŠ” (prof. Leitner) 
d) informace o vývoji situace ve stravování zaměstnanců a studentů VŠCHT 
e) informace z KR 
  
  
  
Ad l. 
Prof. Valentová zrekapitulovala navrhované změny v Pravidlech pro ubytování studentů 
VŠCHT na kolejích v letním období 2010 a v ak. roce 2010/2011. Senát pravidla schválil. 
  
18 – 0 - 0 

  
  

Ad 2.  
a)      Návrh požadavků AS na podklady a informace před projednáváním rozpočtu na r.2010 

byl doplněn o požadavky hospodářského výboru a bylo s nimi seznámeno vedení školy. 
AS se bude návrhem rozpočtu zabývat na příštím zasedání.. Prof. Valentová upozorňuje 
na včasné poskytnutí návrhu rozpočtu zejména hospodářskému výboru. 

b)      prof. Leitner předložil k diskuzi návrh na odměňování autorů publikací. Důvodem je 
snaha podpořit tuto činnost, která se promítá do hodnocení VŠCHT, na jehož základě je 
přidělována část finančních prostředků. Prof. Gedeon konstatoval, že hodnocení 
vědeckého výkonu má být podporováno přímo na základě stejných kriterií, jáká platí pro 
hodnocení instituce. 

c)    Materiál „Sexuální obtěžování na vysokých školách“ označený jako – Příručka pro 
vedení vysokých škol a vyučující vydala v roce 2009 Fakulta humanitních studií 
Univerzity Karlovy v Praze za finanční podpory Ministerstva školství, mládeže a 
tělovýchovy; projekt 2E08058, nejedná se tedy o závazný materiál MŠMT. Materiál 
kromě jiného doporučuje, aby byla na školách v této záležitosti učiněna různá opatření 
(komise, školení??).  KR se tímto materiálem zabývalo 16. 2. 2010, kde bylo 
konstatováno, že případné stížnosti patří do kompetence disciplinární komise. Prof. 
Leitner po pečlivém prostudování navrhl odmítnout tento materiál a řešit záležitosti tohoto 
typu pouze zákonnou cestou.  

 d)      Prof. Valentová informovala o dalším jednání s vedením SÚZ ČVUT. Bylo 
konstatováno, že se situace po začátku letního semestru opět zhoršila. Vedení SÚZ ČVUT 



nadále odmítá zvýšit kapacitu menz. Argumentuje tím, že  většina jídel je vydána 
v rozmezí jedné hodiny (11,30 – 12,30). Vyčlenění jídelny pouze pro zaměstnance 
považuje vedení SÚZ i ČVUT za nevhodné. Na stavební fakultě bylo zřízeno rychlé 
občerstvení s kapacitou 120 míst. Během léta bude provedena rekonstrukce Masarykovy 
koleje.  

e)   - Informace o aktuálním stavu přihlášek na VŠCHT; 
 - jednání mezi děkany o dohodě o dělení mzdových prostředků probíhá a dohoda by měla 
být předložena spolu s návrhem rozpočtu. 

  
  
  
   
  

Příští zasedání 13. dubna  2010 
  
        
  
  
Zapsala: K. Wildová                                                                 Za správnost: O. Valentová 
  
  
  
  
  


